



A GLOBAL LEADER IN PROVIDING
THE MOST INNOVATIVE CUSTOMIZED
FOOD PROCESSING SOLUTIONS



EN - FR

mod. PORTOFINO
CONTINUOUS IN-BASKET WASHING SYSTEM
SYSTEME DE LAVAGE A PANIER EN CONTINU

PORTOFINO

CONTINUOUS IN-BASKET WASHING SYSTEM
SYSTEME DE LAVAGE A PANIER EN CONTINU



WASHING/
TREATMENT
LAVAGE/
TRAITEMENT



available for:
BABY LEAF • SALAD • VEGETABLES
MUSHROOMS • FRUITS

disponible pour:
PRODUITS EN FEUILLE • SALADE
LEGUMES • CHAMPIGNONS • FRUIT

The continuous in-basket washing system is suitable to wash, treat, and sanitize different products, providing flexible and efficient utilization of various washing solutions and liquids. This washer complies with the most stringent standards of hygiene, health, and safety.

The main advantages and features of the system are:

- Possibility to wash both floating than not floating products.
- Possibility to operate deep surface cleaning of fruit and vegetables.
- Adjustable washing time and air blowing level in order to obtain a maximum flexibility.
- Compact unit that fit in a small area.
- Utilization of the same type of basket of the manual spin dryer model Tornado.
- Many available options – we provide customization to customer requirements.
- Easy regulation of the washing parameters.

Système de lavage à panier en continue est apte au lavage, traitement et désinfection de différents types de produit, en permettant une utilisation flexible et efficace des solutions et liquides de lavage. Cette laveuse satisfait les critères les plus sévères dans le domaine de l'hygiène, de la santé alimentaire et de la sécurité.

Les principaux avantages et caractéristiques du système sont:

- Possibilité de laver des produits flottants ou non flottants.
- Possibilité d'effectuer un nettoyage profonde de la surface du produit.
- Temps de lavage et niveau de barbotage réglables pour obtenir un haut degré de flexibilité.
- Unité compacte qui peut être installée dans un espace réduit.
- Utilisation du même type de panier que l'essoreuse manuelle modèle Tornado.
- Nombreuses options disponibles avec la possibilité de construire un modèle sur mesure.
- Réglage simple des paramètres de lavage.

Installed power / Puissance installée

Custom designed

Dimensions / Dimensions

Custom designed